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Ny styrelse 

Styrelsen konstituerade sig direkt efter årsmötet, Reibert fortsätter som ordförande, ingen kände sig mogen 

att ta sekreterarrollen så vi försöker fördela och rotera de uppgifterna mellan ledamöter och suppleanter. 

Vi har börjat få en liten tradition med en kort presentation av nya styrelsemedlemmar, den här gången blir 

det Andreas som presenterar sig: 

Andreas Zetterlund 

Min sambo och jag flyttade in på 27:an förra året och har precis 

bott lite över ett år här. Jag jobbar med webbutveckling, just nu 

inom gaming, tidigare inom e-handel. På fritiden spelar jag 

datorspel (mest Overwatch) och cyklar (tränar nu för att försöka 

komma runt vättern på under 9 timmar). 
 

Terrassen & trädgården 

Vi måste tyvärr konstatera att lösa och inte helt fixerade plattor på terrassen måste bytas ut, så det blir 

hantverkare som jobbar med det framöver. Vi har inte sett tider och omfattning än, men det ska i princip 

bara vara byte av en del av de nya plattorna. 

Terrassen kommer inte att vara helt stängd någon längre tid - så den ska kunna nyttjas, men vi skjuter helst 

på invigningen tills åtgärderna är klara. Självklart så informerar vi mer om detaljer och eventuella stängda 

vägar till förråden så fort vi vet. 

Men arbetet att snygg upp och förbättra trädgården på baksidan går vidare med mestadels frivilliga insatser 

- till vår stora glädje. Stort tack till alla som hjälper till, och nu får vi alla passa på att njuta av trädgården 

under sommaren. 

Elstödet 
Vi har nog alla sett och hört i media att företag inklusive bostadsrättsföreningar skulle få elstöd för tiden 

oktober 2021 till september 2022. Tyvärr visar det sig att förordningen är specificerad så, att har man haft 

ett fastprisavtal under tiden 2022-02-24 till 2023-02-24, är man inte berättigad till elstöd. Trist, men vi 

överlever utan det, och får istället  glädjas åt att vi har ett bra treårigt fastpris som inte avslutas förrän 

hösten 2024. 

Kyla i lägenheterna 

Nu är det den del av året då det kan bli väldigt varmt i våra lägenheter. Vi kommer att i närtid dela ut lite 

information som man kan ta till sig. Vi kan också säga att vi tittar på eventuella möjligheter att få en 

gemensam lösning, men den måste dels vara trovärdig, inte medföra olägenheter och inte vara för dyr. 

Nya medlemmar 

Det var ett tag sedan vi meddelade att vi har två överlåtelser i 27:an som sker nu i sommar, båda på plan 3. 

Men vi är glada för att kunna hälsa Tommy, Ing-Marie och så småningom 

Maria välkomna än en gång. 

Nästa styrelsemöte 

En plan för kommande ordinarie styrelsemöten året ut finns på vår webbplats. 

Som vanligt, tveka inte att höra av dig om du vill veta mer om vad som pågår, 

eller vill lyfta fram något, antingen till hela styrelsen eller till ordförande. 

Sommarhälsningar från styrelsen! 

https://www4.skatteverket.se/rattsligvagledning/432514.html?date=2023-05-09#section1-12:~:text=Elst%C3%B6d%20f%C3%A5r%20inte%20heller%20l%C3%A4mnas%20till%20ett%20f%C3%B6retag%20som%20hade%20ett%20eller%20flera%20fastprisavtal%20som%20b%C3%B6rjade%20g%C3%A4lla%20f%C3%B6re%20den%2024%20februari%202022%2C%20som%20fortfarande%20g%C3%A4llde%20med%20samma%20fasta%20pris%20den%2024%20februari%202023%20och%20som%20avs%C3%A5g%20f%C3%B6retagets%20hela%20elf%C3%B6rbrukning.
https://tinnerbackslage.se/organisation/
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